上海交通大学 2018 年度国际研究生奖学金 年度评审结果查询

SJTU International Graduate Student Scholarship Annual Review Result in the Academic Year of 2018

根据国家留学基金委关于中国政府奖学金年度评审办法及上海市相关规定,结合学校实际情况,我校于 2018 年 3 月正式启动了 2018 年度上海交通大学留学生奖学金年度评审工作。2018 年上海交通大学国际研究生奖学金年度评审结果如下:

According to the policies of China Scholarship Council and Shanghai Municipal Government, as well as the regulations of Shanghai Jiao Tong University, the annual scholarship review for international graduate students was initiated in March. The annual review results in the academic year of 2018 are as follows.

学号/Student ID	年审结果/Review Conclusion
015370990007	取消/Cancel
016020990014	取消/Cancel
016072990008	取消/Cancel
016120990001	取消/Cancel
016170990027	取消/Cancel
017010990011	取消/Cancel
017035990003	取消/Cancel
017110990015	取消/Cancel
116050990007	取消/Cancel
116050990013	取消/Cancel
116050990014	取消/Cancel
116050990015	取消/Cancel
116050990016	取消/Cancel
117020990025	取消/Cancel
117120990102	取消/Cancel
016020990016	暂停/Suspend
016120990005	暂停/Suspend
016130990016	暂停/Suspend
117090990009	暂停/Suspend

·
暂停/Suspend
升档/Upgrade to Type-B
升档/Upgrade to Type-C
维持/Keep

年审结果为提档或降档的,将于 2018 年 9 月开始生效;年审结果为暂停或取消的,将于 2018 年 5 月开始生效;休学学生自休学当月开始暂停。

Any scholarship upgrading/downgrading will take effect from September 2018. Any scholarship suspension or cancellation takes effect since May 2018. Scholarship suspension due to suspension of schooling takes effect since the month of his/her temporary leave.

您也可以登录 "我的数字交大" (http://my.sjtu.edu.cn) 查询奖学金年审结果。

Students shall login "my SJTU" (http://my.sjtu.edu.cn) with the Jaccount to check the annual scholarship review results.

研究生院国际化办公室 International Affairs Office, Graduate School 留学生发展中心 International Students Center 2018年6月5日 June 5, 2018